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Protokoll fört vid Cocker Spanielklubbens  

digitala årsmöte 

2023-03-19 
 

Plats: Zoom 

 

Ordförande Henrik Johansson började med att gå igenom hur årsmötet 

skulle gå till digitalt, och gick igenom de olika funktionerna med att räcka 

upp handen när man önskade ordet, samt hur röstning skulle gå till. 

  

§1 Mötets öppnande 

Ordförande Henrik Johansson hälsade alla välkomna och förklarade mötet 

öppnat klockan 13.10. 

 

§2 Fastställande av röstlängden 

Röstlängden fastställdes till 34 röster. Bilaga 1. 

  

§3 Val av ordförande för mötet 

Klubbstyrelsens anmälan om ordförande vid mötet är Eva Lejdbrandt.  

Mötet beslutar att välja Eva Lejdbrandt som ordförande för mötet, och 

ordförande Henrik Johansson överlämnar ordet till Eva Lejdbrandt. 

 

§4 Klubbstyrelsens anmälan om protokollförare vid mötet 

Klubbstyrelsen har utsett Ingrid Olsson som protokollförare vid mötet. 

 

§5 Val av två justerare, tillika rösträknare, som tillsammans med 

mötesordföranden ska justera protokollet 

Förslag på Karin Hilborn och Maria Terning. 

Mötet beslutar att välja Karin Hilborn och Maria Terning som justerare, tillika 

rösträknare, som tillsammans med mötesordförande ska justera protokollet. 
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§6 Beslut om närvaro- och yttranderätt för andra än rasklubbens 

medlemmar (enl. § 7A mom 4) 

En person, vilken är mötesordförande, är närvarande förutom medlemmar.  

 

§7 Fråga om mötet blivit stadgeenligt utlyst 

Klubbstyrelsen meddelar att kallelse publicerats i Cockertidningen nr 4/2022, på 

klubbens hemsida och på Facebook.  

Mötet beslutar att mötet blivit stadgeenligt utlyst. 

 

Röstlängden justeras till 36 röster. 

 

§8 Fastställande av dagordningen 

Mötet beslutar att fastställa dagordningen.  

 

§9 Föredragning av klubbstyrelsens verksamhetsberättelse och årsbokslut 

med balans och resultaträkning, redogörelse för arbetet med avelsfrågor 

samt revisorernas berättelse 

Mötesordförande föredrar verksamhetsberättelsen genom att läsa upp rubrikerna, 

där redogörelse för arbetet med avelsfrågor också ingår. Balans- och 

resultaträkning gås igenom, och inga synpunkter framkommer. 

Revisorernas berättelse lästes upp i sin helhet. 

 

§10 Fastställande av balans- och resultaträkning samt beslut om enligt 

dessa uppkommen vinst eller förlust 

Klubbstyrelsen föreslår att årets vinst +120 498,28 ska balanseras i ny räkning. 

Mötet beslutar att fastställa detta. 

 

§11 Klubbstyrelsens rapport om och eventuellt förslag till beslut avseende 

de uppdrag föregående klubbmöte gett till klubbstyrelsen 

Hälsoprogram nivå 2 ögonlysning 

Henrik Johansson redogör för bakgrund och arbetet i avelskommittén och 

styrelsen under de tre år arbetet pågått. Han poängterar vikten av att följa RAS 

långsiktiga mål att samtliga avelsdjur ska ha aktuell, känd ögonstatus. Allt sedan 

2008 då kravet på ögonlysning togs bort, har antal kullar med ej ögonlysta 

föräldrar, ena eller båda, ökat år från år för att 2022 vara uppe i 69,4%.  

Årsmötet bifaller ansökan om hälsoprogram på nivå 2 med känt 

ögonlysningsresultat inom 2 år före parning för registrering av valpar. 

 

Nättidning 

Kerstin Johansson redogör för arbetet med nättidning. Arbetet har förts i nära 

samarbete med webmaster, och frågor som uppkommit är om man ska ha endast 

nättidning, eller om man skulle kunna ha både och, vilket blir kostsamt.  
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Nästa steg i arbetet är att lägga ut en enkät till medlemmarna, för att höra vad 

man är intresserad av.  

Mötet beslutar återremittera ärendet till nästa styrelse. 

 

§12 Beslut om ansvarsfrihet för klubbstyrelsen 

Mötet beslutar enhälligt, i enlighet med revisorernas förslag, att ge 

klubbstyrelsen ansvarsfrihet för verksamhetsåret 2022. 

 

§13 Presentation av och beslut om klubbstyrelsens förslag till:  

 

a) verksamhetsplan för kommande år 

Mötesordförande föredrar styrelsens förslag till verksamhetsplan.  

Årsmötet fastställde verksamhetsplan för 2023. 

 

b) rambudget för kommande år  

Mötesordförande föredrar styrelsens förslag till rambudget för 2023. 

Justering gjordes på dokumentet, där årtal 2022 ändrades till 2023.  

Årsmötet fastställde rambudget för 2023. Läggs till handlingarna.  

 

c) medlemsavgifter (enligt § 4) 

Klubbstyrelsens förslag till medlemsavgifter för 2024 är att dessa är 

oförändrade.  

Årsmötet beslutar enligt klubbstyrelsens förslag att ingen höjning av 

medlemsavgifter ska ske för 2024. 

 

d) villkor för reseersättning för rasklubbens funktionärer 

Klubbstyrelsens förslag är 25kr/mil som följer Skatteverkets regler. 

Yrkande från Tord Lundborg att SKK:s rekommendation på 31kr/mil ska 

gälla.  

Omröstningen utfaller med 25 röster för styrelsens yrkande och 7 röster för 

Tord Lundborgs yrkande, därmed beslutar årsmötet att 25kr/mil ska gälla 

vid reseersättning för rasklubbens funktionärer. 

 

§14 Val av ordförande, ordinarie ledamöter och suppleanter i 

klubbstyrelsen samt eventuellt beslut om suppleanternas 

tjänstgöringsordning (enl. § 8 mom 1) 

Valberedningens förslag till ordförande är Marie Johansson, 1 år.  

Inga fler förslag.  

Årsmötet beslutar enhälligt att välja Marie Johansson som ordförande för en tid 

om 1 år. 

Valberedningens förslag på ordinarie ledamöter på 2 år är Ulrika Larefalk, 

omval, Lotta Frankesjö, nyval, Caroline Dufwa, nyval, Winnie Gunnarsson, 

fyllnadsval 1 år och Ewa Vikermo, fyllnadsval 1 år. Inga fler förslag. 
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Årsmötet beslutar enhälligt att välja ledamöter enligt valberedningens förslag. 

Valberedningens förslag på suppleant 1 år är Elina Liljeblad, nyval.  

Inga fler förslag fanns, en suppleantplats är vakant. 

Årsmötet beslutar enhälligt att välja Elina Liljeblad till suppleant på 1 år, och en 

suppleant får vara vakant. 

 

§15 Val av två revisorer och två revisorssuppleanter (enl. § 9) 

Valberedningens förslag till revisor på 1 år är Ulla-Stina Eriksson, nyval. 

Förslag inkom på mötet på Ewa Sandström, som är tillfrågad och har accepterat. 

Årsmötet beslutar enhälligt att välja Ulla-Stina Eriksson och Ewa Sandström till 

revisorer på 1 år. 

Valberedningen har inga förslag på revisorssuppleanter. 

 Årsmötet beslutar att dessa får vara vakanta.  

 

§16 Val av valberedning (enl. § 10) 

Avgående ledamöter i föregående styrelse ställer sina namn på förslag:  

Kerstin Johansson, Angelica Nilsson Mansfield och Henrik Johansson.  

Inga fler förslag. 

Till valberedning beslutar årsmötet enhälligt att välja Kerstin Johansson som 

sammankallande på 1 år, Angelica Nilsson Mansfield på 1 år och Henrik 

Johansson på 2 år. 

 

§17 Beslut om omedelbar justering av punkterna 14-16 

Årsmötet beslutar om omedelbar justering av §§ 14-16.  

 

§18 Ärenden som av klubbstyrelsen hänskjutits till klubbmötet eller motion 

som anmälts till klubbstyrelsen (enl. § 7A mom 6) 

a) Motion Årets Cocker poängberäkning utställningar lokalavdelningar 

Styrelsens förslag är att bifalla motionen.  

 

Motionären föredrar motionen.  

 

Tord Lundborg yrkar avslag på motionen med argumentet att det finns för 

få avdelningar som är aktiva, därav blir det långa avstånd för medlemmar 

som bor söderut och norrut och som vill tillgodoräkna sig poäng, och 

känner sig tvungna att delta på lokalavdelnings utställning långt bort.  

 

Tord Lundborg gör även ett tilläggsyrkande att det ska vara valfritt att 

delta på lokalavdelningarnas utställningar, och därav ska det vara samma 

poäng som på de officiella utställningarna. 

Vid röstning beslutar årsmötet att bifalla motionen med 18 röster, mot 

Tords yrkanden som får 7 röster. 11 avstår. 
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Godkänd poängberäkning för Årets junior-, utställnings- och veteran 

cocker vid lokalavdelningarnas utställningar gäller retroaktivt från 1 

januari 2023. 

 

b) Motion justering poängberäkning för viltspår i Årets Allroundcocker 

Styrelsen yrkar bifall till motionen. 

 

Motionären gör en grundlig föredragning av motionen.  

 

Årsmötet beslutar bifalla motionen. 

Godkänd poängskala för grenen viltspår i Årets Allroundcocker gäller 

retroaktivt från 1 januari 2023. 

 

c) Motion Club Show hållas under tak 

Styrelsen yrkar avslag på motionen med motivering att det är oerhört 

kostsamt, och gör att Club Show går med underskott varje år. Under 

sommarhalvåret är det få andra klubbar som har tak att tillgå, så det kan 

inte motivera att en rasklubb ska vara tvungna till detta. 

 

Motionären föredrar motionen. 

 

Vid röstning beslutar årsmötet att avslå motionen med 15 röster, mot 8 

röster för bifall. 11 avstår. 

 

d) Motion Club Show hållas september-december 

Styrelsen yrkar bifall till motionen. 

 

          Motionären föredrar motionen.  

 

Tord Lundborg yrkar avslag på motionen och meddelar att hans länsklubb 

anordnar utställningar ihop med många rasklubbar, och att det vore ett 

argument att spara kostnader på om man kan samverka, speciellt under 

sommarhalvåret med många utställningar.  

Årsmötet beslutar bifalla motionen.  

 

Årsmötet ajourneras klockan 15.15 

Årsmötet återupptas klockan 15.25. Röstlängd justeras till 34 röster. 

 

e) Motion Club Show ska ha brittiska domare 

Styrelsen yrkar bifall till motionen. 

 

Motionären föredrar motionen, och framför sina argument. 

Årsmötet beslutar bifalla motionen. 

 K
EH

, E
L,

 M
ET

, I
M

O
 —

 P
ow

er
ed

 b
y 

Te
llu

sT
al

k




 

 
6 

 

f) Proposition angående avdelningar erhåller 20kr av medlemsavgiften 

Kerstin Johansson föredrar propositionen. Yrkandet innehåller tre delar: 

1. Att 20 kr per medlem betalas ut till aktiva lokalavdelningar. 

2. Att verksamhetsbeskrivning som innehåller en verksamhetsplan skickas 

till CSK årligen. 

3. Att medlemmar från vilande avdelning kan anmäla sitt intresse till att 

arrangera aktiviteter för "gamla upptagningsområdet”, och då vid behov 

ansöka om ekonomiskt bistånd. 

Årsmötet beslutar bifalla samtliga tre yrkanden enligt förslagen i 

propositionen. 

  

g) Proposition CSK sponsrar BPH med 200kr/hund/ägare/år, max 

2hundar/år 

Henrik Johansson föredrar propositionen, och redogör för arbetet som 

gjorts under året med bl a kontakt med SSRK, utan respons. Då klubben 

nu har stadig kassa och har avsatt medel till detta ändamål, hoppas 

klubben kunna ge tillbaka lite som hjälp till de medlemmar som beskriver 

sina hundar. 

Årsmötet bifaller propositionen. 

 

h) Avtal med försäkringsbolag 

Kerstin Johansson föredrar styrelsens funderingar kring att skriva avtal 

med något försäkringsbolag, för att kunna ge medlemmarna rabatt på 

försäkring. Styrelsen har varit delad i frågan, då man tyckt att man inte 

ska favorisera ett bolag. Om avtal ska skrivas ska frågan ställas till 

samtliga bolag först, och därefter tar man beslut om speciellt bolag. 

Styrelsen vill höra årsmötets åsikt om detta. 

Årsmötet ger styrelsen i uppdrag att fortsätta utreda frågan. 

 

i) Avveckling av vandringspriser Årets Cocker + Club Show 

Henrik Johansson redogör för ärendet, och sammanfattar att det inte är så 

lätt att hålla reda på alla priser, då inte kvittenser blivit påskrivna, och 

priser inte blivit återlämnade.  

 

Lars-Erik Ejdebäck tycker det skulle vara tråkigt om Årets 

Allroundcocker avvecklades, då det priset tävlats om i över 30 år. 

Lars-Erik vill att Årets Allroundcocker ska finnas kvar.  

 

Julia och Emelie Haleen kommer med förslag om digitalisering av vinnare 

i böcker/album som inte redan ligger på hemsidan, utan som kan läggas 

till bakåt i tiden till när priserna började vandra, som gillades av årsmötet. 
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Lilian Jonsson meddelar också vikten av att tillfråga privata donatorer av 

VP, om deras önskemål angående de skänkta vandringspriserna, före 

beslut tas om avveckling. 

 

Årsmötet ger styrelsen i uppdrag att fortsätta utreda frågan, samt 

undersöka möjligheten att digitalisera äldre VP, samt tillfråga privata 

donatorer före beslut om avveckling. 

 

§19 Övriga frågor (enl. § 7A mom 7) 

a) Avdelning Dalarna är åter vilande, liksom Cocker Sydost efter årsmötet 

18/2 2023. Styrelsen beklagar detta, och är mycket ledsna över det 

inträffade. 

Årsmötet noterade informationen, och beklagar detsamma. 

 

 

§20 Mötets avslutande 

Mötesordförande tackar för ett väl genomfört årsmöte, och överlämnar ordet till 

nya ordförande Marie Johansson som tackar för förtroendet. Hon tackar även de 

avgående ledamöterna för deras arbete, samt önskar de nya ledamöterna och 

suppleant välkomna i styrelsen. Ordförande avslutar mötet klockan 16.00. 

 

Årsmötets sekreterare 

 

Ingrid Olsson 

 

 

Justeras 

 

Eva Lejdbrandt, mötesordförande 

 

Karin Hilborn, justerare 

 

Maria Terning, justerare 
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